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§ 5 
Information från stadsdelsförvaltningen  
Tillförordnad stadsdelsdirektör Hanna Jakhammer berättade att 
förvaltningen fortsatt har höga ambitioner gällande feriearbeten för 
ungdomar. Ansökan öppnar den 13 februari 2025 och förvaltningen 
kan i dagsläget erbjuda ca 50 platser inom den egna verksamheten. 
 

Sida 3 (21)



Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2025 
 

2025-01-30 

§ 6 
Nämndens frågor till förvaltningen  
Ledamot Kristina Lutz (M) frågade om det gick att se några trender 
kring julens ferieprogram och om det gick att se vad som var 
välbesökt respektive mindre besökt av aktiviteterna. Tf. 
stadsdelsdirektör Hanna Jakhammer meddelade att aktiviteterna var 
välbesökta och att hon ska undersöka övriga frågeställningar och 
återkomma. 
  
Ledamot Johan Brege (M) undrade varför ett antal almar tagits ner i 
Hammarbyhöjden när den planerade avverkningen i 
Hammarbyskogen redan ska ha avslutats. Tf. stadsdelsdirektör 
Hanna Jakhammer tar med sig frågan. 
  
Vidare undrade han om det som media rapporterat om gällande att 
nynazister använder Björkhagens utegym. Tf. stadsdelsdirektör 
Hanna Jakhammer svarar att förvaltningen inte har tillskrivit 
gruppen några politiska uttryck. Hon kunde också informera om att 
det handlar om en grupp som tidigare avvisats från 
Idrottsförvaltningens lokaler. Dialog mellan stadsdelsförvaltning 
och polis pågår. 
  
Ersättare Ann-Sofie Söderberg (M) önskade veta vilka öppna 
drogscener som finns i stadsdelsområdet. Tf. stadsdelsdirektör 
Hanna Jakhammer meddelande att tidigare har Lagaplan i 
Bagarmossen räknats dit men den avskrevs som sådan i februari 
2024 samt att den andra är Skarpnäcks Allé. En analys av de öppna 
drogscenerna pågår så detta kan komma att ändras. 
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§ 7 
Verksamhetsberättelse 2024 för Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd  
SKA 2024/775 
 

Beslut  
1. Nämnden godkänner verksamhetsberättelsen med bokslut 

2024, inklusive bilagor, och överlämnar den till 
kommunstyrelsen och stadens revisorer. 

2. Nämnden begär att ackumulerat netto 5,2 miljoner kronor 
avseende resultatenheter överförs till 2025. 

3. Nämnden ansöker hos kommunstyrelsen om ombudgetering 
av 0,3 mnkr av erhållna investeringsmedel för 2024 
avseende maskiner och inventarier för plattformshiss vid 
gruppbostad enligt LSS på Statsrådsvägen 14 i 
Bagarmossen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden bidrar till att kommunfullmäktiges tre 
inriktningsmål och målen för verksamheterna uppnås. I bokslutet 
redovisas ett ekonomiskt överskott om 11,5 mnkr efter 
resultatöverföring. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 

Särskilt uttalande 
1:e vice ordförande Gunnar Caperius (C), ledamot Kristina Lutz 
m.fl. (M) och Lena Kling (L) anmäler ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
Vi kan konstatera att Skarpnäcks stadsdelsnämnd i de flesta delar 
når eller är nära de mål som satts upp. Utifrån de förutsättningar 
som getts av majoriteten och fullmäktiges budget gör förvaltningen 
ett gott jobb i att driva verksamheten. Vi har i fler avseenden andra 
prioriteringar än majoriteten, vilket vi tydliggjort vid flera tillfällen, 
inte minst i gemensamma och våra respektive partiers 
budgetreservationer. Detta är dock inte tillfället att återupprepa 
dessa.  
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Som redan påpekats visar Verksamhetsberättelsen att de flesta mål 
och indikatorer nås. Det finns dock flera områden där utvecklingen 
går i fel riktning, eller där trots att målen helt eller delvis nås, det 
finns anledning för nämnden särskilt arbeta med frågorna under 
2025. Vi vill särskilt lyfta ett par sådana områden.  
  
Inom verksamhetsområdet förskola visar Verksamhetsberättelsen 
att antalet barn per personal i förskolan ökar från 4,8 till 5,1 barn 
per personal. Det är noterbart att målet missas samtidigt som den 
övergripande utvecklingen i stadsdelen är färre antal barn i 
förskoleålder. Här krävs en noggrann analys och åtgärder om målet 
ska nås.  
  
Verksamhetsmålet ekonomi i balans nås och totalt sett visar 
bokslutet på ett överskott. I Verksamhetsberättelsen anger att detta 
överskott till stor del beror på att medel inom äldreomsorgen inte 
utnyttjas, och att det kompenserar underskott i andra delar av 
verksamheten. Samtidigt konstateras det att det underutnyttjande 
inte förväntas fortsätta. Därtill visar flera av verksamhetsområdena, 
t.ex. förskola, stadsmiljö, funktionsnedsättning och administration 
betydande underskott. Totalt ökar förvaltningens omsättning 2024. 
Även om 2024 visar överskott så är situationen bekymmersam då 
tillfälliga överskott inom en del av verksamheten täcker upp för en 
utveckling där kostnader ökar och stora delar av verksamheten visar 
underskott. Kort sagt är den ekonomiska situationen inte på sikt inte 
i balans, och det krävs ett fokus på att begränsa kostnader fram 
över.  
  
Sammantaget så ökar även sjukfrånvaron bland personalen. Den är 
markant högre för kvinnor än män. Både ökningen, och skillnaden 
mellan män och kvinnor, kommenteras bara med att 
snedfördelningen speglar hur det ser ut på arbetsmarknaden i stort. 
Även här krävs en djupare analys och åtgärder.  
  
Vidare kan konstateras att placerade barn inte når målen i 
grundläggande ämnen. Med tanke på risken för dessa barn att 
hamna snett är skolan en mycket viktig skyddsfaktor. Vi tycker det 
är angeläget att majoriteten ser till att utöka studiestödet. Vi måste 
se till att dessa barn får rätt till en bra skolgång.  
  
Alla ska känna sig trygga med hemtjänsten en viktig del i det är 
kontinuiteten av personal där stadsdelen inte når målen. Stadsdelen 
behöver jobba aktivt för att säkerställa att hemtjänsttagarna har så få 
olika kontakter som möjligt.  
  
Vi ser gärna att förvaltningen i samband med den ordinarie 
uppföljningen av budgeten eller vid andra lämpliga tillfällen 
återkommer till de områden vi lyft ovan. 
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Avslutningsvis vill vi tacka förvaltningen och alla dess medarbetare 
för allt arbete och engagemang för stadsdelen och dess invånare 
som man uppvisat under det gångna året. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/775-25 (Godkänd - R 1) Verksamhetsberättelse 
2024 för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 SKA 2024/775-24 Bilaga 1 1 Investeringsutgifter 2024 
 SKA 2024/775-3 Bilaga 1 2 Reinvesteringar 2015-2024 
 SKA 2024/775-5 Bilaga 2 1 Budgetavräkning 
 SKA 2024/775-22 Bilaga 1 3 Kommunövergripande 

verksamhet 
 SKA 2024/775-23 Bilaga 1 4 Rapportering av basnyckeltal 

2024 
 SKA 2024/775-6 Bilaga 2 2 Balansräkning 
 SKA 2024/775-7 Bilaga 2 3 Resultaträkning 
 SKA 2024/775-8 Bilaga 3 1 Uppföljning av intern kontroll 

2024 
 SKA 2024/775-9 Bilaga 3 2 Verksamhetsuppföljningar 2024 
 SKA 2024/775-10 Bilaga 3 3 Åtgärdsplan lokal 

samverkansöverenskommelse med Polisen (bilaga 2) 
 SKA 2024/775-11 Bilaga 3 4 Uppföljning öppen 

fritidsverksamhet 
 SKA 2024/775-12 Bilaga 3 5 Årsrapport GDPR 2024 
 SKA 2024/775-13 Bilaga 3 6 Rapport för årlig uppföljning 

SAM 
 SKA 2024/775-14 Bilaga 3 7 Uppföljning 

trygghetsinvestering Sportflygargatan (bilaga 5) 
 SKA 2024/775-15 Bilaga 3 8 Uppföljning 

trygghetsinvestering Hundrastgård (bilaga 5) 
 SKA 2024/775-16 Bilaga 3 9 Slutrapport klimatinvestering 

Skarpnäck pergola och dricksvattenfontän 
 SKA 2024/775-17 Bilaga 3 10 Uppföljning 

klimatinvestering Skarpnäck pergola och dricksvattenfontän  
 SKA 2024/775-18 Bilaga 3 11 Slutrapport klimatinvestering 

Utbyte till LED Barnasinnet 
 SKA 2024/775-19 Bilaga 3 12 Slutrapport klimatinvestering 

Luftvärmepump Skarpa by 
 SKA 2024/775-20 Bilaga 3 13 Slutrapport klimatinvestering 

Fossilfri trädgårdsskötsel 
 SKA 2024/775-21 Bilaga 3 14 Slutrapport klimatinvestering 

Luftvärmepump Flaten 
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§ 8 
Medborgarförslag upprustning av park  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/516 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget och 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 24 oktober 2024 
anmäldes ett medborgarförslag om upprustning av parken 
Brödkaveln i Bagarmossen. Stadsdelsnämnden beslutade att 
överlämna medborgarförslaget till förvaltningen för beredning. 
 
Brödkaveln upprustades så sent som 2014-2015 så en ny 
omfattande upprustning är inte aktuell de närmsta åren. 

 
Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/516-4 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag 
upprustning av park 

 1858555 Medborgarförslag maskad 
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§ 9 
Medborgarförslag bygga en skatepark i Kärrtorp  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2024/517 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden avslår medborgarförslaget och 

överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 24 oktober 2024 
anmäldes ett medborgarförslag om skatepark i Kärrtorp. 
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna medborgarförslaget till 
förvaltningen för beredning. 
 
Stadsdelsnämnden beslutade samma dag att avslå ett liknande 
förslag om skatepark på Nytorpsgärde i stadsdelen Kärrtorp. 
Nytorps gärde ligger i ett detaljplaneområde där 
exploateringskontoret med flera andra förvaltningar och 
byggaktörer just nu håller på att planera för byggande av bostäder 
m.m. samt allmänna torg- och parkytor. Skateparker är stora 
anläggningar som tar mycket plats och de kan inte ligga för nära 
bostäder då de också kan låta mycket när de används. Det kommer 
med största sannolikhet inte att finnas plats för en skatepark i det 
här området när allt är klart. Stadsdelsförvaltningen anser inte att 
det finns möjlighet för skatepark i parkerna Fyren eller 
Kärrtorpsparken. 

 
Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/517-3 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag om 
Skatepark i Kärrtorp 

 1860879 Medborgarförslag maskad 
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§ 10 
Skrivelse om kriminella nätverk som kopplas till HVB-
hem och familjehem  
Svar på skrivelse från Sergej Salnikov (SD) 
SKA 2024/590 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse har inkommit till stadsdelsnämnden som lämnat denna 
vidare till stadsdelsförvaltningen för beredning. Skrivelsen inkom 
den 26 september 2024 från Sergej Salnikov (SD). 
 
Skrivelsen lyfter socialförvaltningens och stadsdelsförvaltningarnas 
ansvar att skydda barn från skadliga miljöer. Skrivelsen avslutas 
med sex frågeställningar för förvaltningen att besvara. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/590-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om kriminella 
nätverk som kopplas till HVB-hem och familjehem 

 SKA 2024/590-1 Skrivelse om kriminella nätverk som 
kopplas till HVB-hem och familjehem 
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§ 11 
Skrivelse angående arbete mot heders- och 
uppfostringsresor  
Svar på skrivelse från Kristina Lutz m fl (M), Lena Kling (L) 
och Karro Olofsson (C) 
SKA 2024/673 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse har inkommit till stadsdelsnämnden som lämnat denna 
vidare till stadsdelsförvaltningen för beredning. Skrivelsen inkom 
den 14 november 2024 från Kristina Lutz m fl (M), Lena Kling (L) 
och Karro Olofsson (C). 
 
Skrivelsen lyfter att händelser som innefattar hedersresor och 
uppfostringsresor, där barn utsätts för hedersförtryck och allvarliga 
kränkningar, utgör ett växande problem i många av landets 
kommuner. 
 
Skrivelsen avslutas med fyra frågeställningar för förvaltningen att 
besvara. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/673-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse angående arbete 
mot heders- och uppfostringsresor 

 SKA 2024/673-1 Skrivelse om arbete mot heders- och 
uppfostringsresor 
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§ 12 
Motion om låghastighetszoner för elsparkcyklar  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (dnr KS 2024/1103) 
SKA 2024/631 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har mottagit en remiss från kommunstyrelsen om 
låghastighetszoner för elsparkcyklar. I motionen lyfter Dennis 
Wedin (M) fram att det ska vara enkelt och säkert att ta sig fram i 
Stockholm och att stadens mikromobilitetstjänster då spelar en stor 
roll. 
  
Förvaltningen instämmer till viss del med motionären om att 
låghastighetszoner kan innebära en risk för kollisioner vid kraftig 
inbromsning. För att få en mindre kraftig inbromsning skulle det 
vara önskvärt att titta på tänkbara åtgärder så som exempelvis en 
utökning av zonen med en ”mellanhastighet” så det blir 
inbromsning i två steg. De flesta lågfartszoner för elsparkcyklar 
finns i innerstaden men på vissa platser i staden, till exempel 
sommar- och vinterplatser, är hastigheten på hyrda elsparkcyklar 
automatiskt begränsad till gångfart. 
  
Stadsdelsförvaltningen instämmer i att det är önskvärt att 
trafiknämnden utvärderar hastighetsbegränsningen inom stadens 
låghastighetszoner för elsparkcyklar. Utgångspunkten bör vara att 
minska risken för kollisioner och andra olyckor. Dock bör gångfart 
fortfarande gälla på stadens sommar- och vinterplatser. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. Ledamot Kristina Lutz m.fl. (M) yrkar bifall till 
Moderaternas förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut och det är förvaltningens respektive 
Moderaternas förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra 
och finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 

Reservation 
Ledamot Kristina Lutz m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet till 
fördel för ett eget förslag till beslut enligt följande: 
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1. Att tillstyrka motionen 
2. Att därutöver anföra: 
  

Det ska vara enkelt att ta sig fram i Stockholm – inte minst på 
klimatsmarta och yteffektiva sätt. Mikromobiliteten fyller därför en 
viktig roll i stockholmstrafiken och är dessutom mycket uppskattad 
av många användare. Stadens mikromobilitetstjänster spelar en stor 
roll. 
  
Stockholm tillämpar sedan ett antal år tillbaka låghastighetszoner 
(geofence-områden) för elsparkcyklar. Detta är i grunden bra då det 
finns platser där det är bäst att hastigheten är lägre än vanligt, 
exempelvis av trafiksäkerhetsskäl. 
  
Samtidigt finns det ett problem med implementeringen av dessa 
låghastighetsområden som ökar risken för trafikolyckor. Det är att 
hastigheten för elsparkcyklarna sänks alldeles för mycket. Det 
behöver hastigt bromsa in – inte sällan i sådan takt att det upplevs 
otryggt. Då varken cyklar eller privata elsparkcyklar bromsar in på 
samma sätt skapar det också större risk för kollisioner. Särskilt på 
platser med mycket trafik. 
  
Det är ytterst staden som har möjlighet att höja hastigheten inom 
stadens lågtrafikzoner. Moderaterna välkomnar ett uppdrag att 
utvärdera hastighetsbegränsningen inom stadens låghastighetszoner 
för elsparkcyklar – i syfte att öka hastigheten. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/631-3 (Godkänd - R 1) Motion om 
låghastighetszoner för elsparkcyklar 

 SKA 2024/631-1 Följebrev Motion om låghastighetszoner 
för elsparkcyklar, KS 2024/1103 

 SKA 2024/631-1.1 Motion om låghastighetszoner för 
elsparkcyklar 
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§ 14 
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
protokollsutdrag, m.m. enligt lista  
SKA 2025/19 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2025/19-3 Skrivelselista 2025-01-30 
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§ 15 
Inkomna medborgarförslag enligt lista  
Inga medborgarförslag har inkommit 
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§ 16 
Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt 
lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger förvaltningsgruppens protokoll 

från den 23 januari 2025 till handlingarna. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att protokollet läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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2025-01-30 

§ 17 
Skrivelser från nämndens råd enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger pensionärsrådets protokoll från 

den 23 januari 2025 till handlingarna. 

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att protokollet läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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2025-01-30 

§ 18 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. Skrivelserna överlämnas till förvaltningen för handläggning. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Ledamot Kristina Lutz m.fl. (M) har inkommit med en skrivelse 
angående högtider på vård- och omsorgsboenden. Ledamot Lena 
Kling (L) ansluter sig till skrivelsen. 
  
1:e vice ordförande Gunnar Caperius (C), Ledamot Kristina Lutz 
m.fl. (M) och Lena Kling (L) har inkommit med två skrivelser; en 
rörande utvärdering och uppföljning av socialtjänstens insatser för 
barn och unga i riskzon för kriminalitet och en gällande uppföljning 
och kontinuitet i arbetet med hbtqi-diplomering mm inom 
nämndens verksamheter. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att nämnden överlämnar 
skrivelserna till förvaltningen för handläggning. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns et 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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2025-01-30 

§ 19 
Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna 
ärenden enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut med 

följande diarienummer till handlingarna: 
  
SKA 2023/614 
SKA 2024/760 
SKA 2024/2 
SKA 2024/706 
SKA 2024/285 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att anmälan läggs till 
handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 20 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2024/269 
 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/269-3 (Godkänd - R 2) Gemensam upphandling 
avseende skötsel av plaskdammar 
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§ 21 
Borttagen på grund av sekretess  
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